
Zápisnica z riadneho zasadnutia Študentského parlamentu FPV  

zo dňa 10. marca 2009 

 

Program zasadnutia : 1. Žiadosti o internát 

 

     2. Príprava volieb do internátnej rady 

   

     3. Rôzne  

 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

 

1.Žiadosti o internát 

 

Predseda internátnej rady Marián Znak predložil na  ŠP FPV kritéria prideľovania lôžok na 

ŠD 1, Tajovskéko 40, Banská Bystrica, 97 401.  

 

ŠP  po prehodnotení, odsúhlasil kritéria a bodovanie žiadostí o pridelenie lôžok na ŠD 1. 

Hlasovalo 12 prítomných poslancov ŠP FPV. Žiadosti o pridelenie lôžka schválilo všetkých 

12 poslancov. Študenti si žiadosti môžu odovzdať od 11. 3. 2009 do 25. 3. 2009 u členov 

internátnej rady. 

 

2. Príprava volieb do internátnej rady 

 

Z dôvodu blížiaceho sa konca funkčného obdobia členov internátnej rady (16. 4. 2009) sa 

nasledujúce zasadnutie ŠP FPV uskutoční podanie návrhov na kandidátov do internátnej rady.  

 

3. Rôzne 

 

ŠP  sa snaží o predĺženie skúškového obdobia  v letnom semestri akademického roku 

2008/2009 v záujme študentov FPV, ktoré bolo schválené Akademickým senátom. Poslanci 

sa informovali u jednotlivých členov AS, či by bolo možné predĺženie skúškového obdobia. 

Predseda AS sa vyjadril pozitívne k návrhu ŠP FPV. ŠP sa dohodol na stretnutí predsedu ŠP 



FPV, poslankyne J. Weberovej s predsedom AS, ktorým chcú docieliť prehodnotenie návrhu 

ŠP o predĺžení skúškového obdobia členmi AS. 

V závere predsedkyňa informovala o blížiacej sa enviro-súťaži, ktorú organizujú študentky 

z EF UMB v BB pre študentov z našej univerzity. 

 

 

 

 

 

     Zapísala: Gabriela Kanáliková, 2. podpredseda ŠP FPV 

     Overila: Katarína Chovanová, predseda ŠP FPV 

 

 

 

  

 

 

 

    

 

 

 

         

 

  


